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Παίρνοντας συνέντευξη από τον Αντιδήμαρχο Καθαριότητας και 
Ανακύκλωσης του Δήμου Χαλκιδέων, κ. Πάνο Γεώργιο, και από τον 
Διευθυντή Καθαριότητας και Ανακύκλωσης, κ. Βασσιά Ιάκωβο. 

 

1. Ποιες είναι οι αρμοδιότητες του υπεύθυνου καθαριότητας του Δήμου; 

-  Ο υπεύθυνος καθαριότητας ασχολείται με την οργάνωση της καθαριότητας 
δημοσίων και κοινόχρηστων χώρων. Τομέα της καθαριότητας αποτελεί και η 
αποκομιδή των αστικών στερεών απορριμμάτων και των απορριμμάτων  
ανακύκλωσης. Στη δικαιοδοσία του είναι οι εργαζόμενοι των οποίων η υγεία 
και η ασφάλεια αποτελεί προτεραιότητα, τα απορριμματοφόρα και γενικά τα 
μέσα που χρησιμοποιούνται για την καθαριότητα. Η αποκομιδή των 
απορριμμάτων διεξάγεται τόσο την νύχτα, όσο και την ημέρα. Επιπλέον ο 
υπεύθυνος καθαριότητας συντάσσει μελέτες προμήθειας υλικών και μέσων.    

2. Ποιες είναι οι μεγαλύτερες δυσκολίες που αντιμετωπίζει ο Δήμος στην 
προσπάθειά του να διατηρήσει την πόλη μας καθαρή; 

- Μια πρώτη δυσκολία είναι η έλλειψη προσωπικού, η αυξημένη 
γραφειοκρατική διαδικασία για προσλήψεις και προμήθεια υλικών αλλά και η 
νοοτροπία μερίδας πολιτών που δεν φροντίζουν να διατηρούν καθαρή την 
πόλη στο μέρος πάντοτε που τους αναλογεί.  

3. Καθημερινά διαπιστώνουμε ότι στα πάρκα, στις παιδικές χαρές, 
στους δρόμους και γενικά σε δημόσιους χώρους υπάρχουν 
απορρίμματα. Ποια εικόνα έχετε εσείς ως εκπρόσωποι του Δήμου για το 
πρόβλημα των απορριμμάτων στη Χαλκίδα; 

Αναλογικά με τον πληθυσμό του ο Δήμος Χαλκιδέων βρίσκεται στη 12η θέση 

στην Ελλάδα. Σίγουρα κάποιες μόνιμες προσλήψεις θα βοηθήσουν να 

καλυφθεί η καθαριότητα καλύτερα και αποδοτικότερα σε όλους τους 

κοινόχρηστους χώρους. Βεβαίως και εδώ έχει υψηλή σημασία η βοήθεια από 

τον δημότη. Εμείς ως Δήμος  ενημερώνουμε τον πολίτη μέσω του site του 

Δήμου Χαλκιδέων για διάφορα θέματα καθαριότητας, όπως τις ώρες που 

πρέπει να βγάζουμε τα σκουπίδια, το πότε πρέπει να πετάμε τα ογκώδη 

αντικείμενα ή τα κλαδιά από τον κήπο μας και βέβαια τα τηλέφωνα 

επικοινωνίας με την υπηρεσία μας. Σημαντική βοήθεια στον πολίτη προσφέρει 



και το 4ψήφιο νούμερο 1507 που μπορεί να καλέσει όλο το 24ωρο ο πολίτης 

και να ενημερώσει για το θέμα που τον απασχολεί.    

4. Τι γίνεται με τα ανακυκλώσιμα υλικά που συλλέγονται από τους μπλε 
κάδους του Δήμου; Πώς μεταφέρονται και ποια επεξεργασία 
υφίστανται; 

- Το περιεχόμενο των μπλε κάδων μεταφέρεται από ειδικά απορριμματοφόρα 
στο ΚΔΑΥ Σχηματαρίου. Εκεί γίνεται η διαλογή των απορριμμάτων από ειδικό 
προσωπικό και, έπειτα, τα υλικά οδηγούνται σε ειδικές μονάδες, όπου γίνεται 
η επεξεργασία, ώστε να επαναχρησιμοποιηθούν. Ωστόσο, παρατηρείται ότι 
στους μπλε κάδους ρίχνουν και σκουπίδια που δεν είναι ανακυκλώσιμα (π.χ 
μπουκάλια με υπολείμματα, βρόμικα χαρτιά…), με αποτέλεσμα μόνο το 50-
60% του περιεχομένου των μπλε κάδων να ανακυκλώνεται. 

5. To σχολείο μας συμμετέχει ενεργά στην ανακύκλωση. Πριν από δυο 
μέρες επισκεφτήκαμε το σπιτάκι ανακύκλωσης στον Βούρκο και 
ανακυκλώσαμε πάνω από 1200 πλαστικά μπουκάλια. Πιστεύετε πως οι 
πολίτες της Χαλκίδας ανακυκλώνουν; Μπορεί, κατά τη γνώμη σας,  η 
ανταποδοτικότητα ν΄ αποτελέσει ένα ισχυρό κίνητρο για τους πολίτες; 

- Ήδη στον Δήμο Χαλκιδέων έχουν τοποθετηθεί 13 Πολυκέντρα Ανακύκλωσης 
σε διάφορα σημεία της πόλης που στηρίζονται στην ανταποδοτικότητα. 
Ενδεικτικά, ανά 33 τεμάχια πλαστικών, μεταλλικών ή γυάλινων μπουκαλιών 
δίνεται 1€ , εκδίδεται κουπόνι και εξαργυρώνεται σε γνωστή αλυσίδα 
supermarket. Οι πολίτες της Χαλκίδας έχουν αγκαλιάσει αυτήν την 
πρωτοβουλία. Περιμένουμε, ωστόσο, μεγαλύτερη ανταπόκριση, καθώς 
πιστεύουμε ότι ναι η ανταποδοτικότητα είναι το «κλειδί» στην ανακύκλωση.  

6. Έχουμε παρατηρήσει σε τοίχους σχολείων, σε μνημεία και δημόσια 
κτίρια να έχουν ζωγραφίσει συνθήματα και γκράφιτι κακής αισθητικής. 
Με ποιες ενέργειες προσπαθείτε να περιορίσετε το παραπάνω 
φαινόμενο; 

- Έχουμε πράγματι σχολεία και μνημεία που είναι βαμμένα με σπρέι. Το 
θέαμα μας θλίβει και γι’ αυτό ο Δήμος φροντίζει να γίνει επάλειψη των 
μνημείων με μια «αντιγκράφιτι» μπογιά, ώστε σε περίπτωση που βαφτούν να 
μπορεί να καθαριστεί με ειδικό πιεστικό που ρίχνει καυτό νερό. Ωστόσο, η 
προστασία των κτηρίων δεν εμπίπτει στην αρμοδιότητα της υπηρεσίας 
καθαριότητας του Δήμου αλλά καθώς συνιστά παραβατική συμπεριφορά είναι 
αρμοδιότητα της Ελληνικής Αστυνομίας. Ευτυχώς, στον Δήμο μας από τον 
επόμενο χρόνο θα ξαναδημιουργηθεί η  Δημοτική Αστυνομία που θα 
συνδράμει στον τομέα αυτό και όχι μόνο.  

7. Υπάρχουν κάποια νέα προγράμματα ή πρωτοβουλίες που σχεδιάζει 
ο Δήμος για την προώθηση της ανακύκλωσης; 



 

-  Ο Δήμος έχει ενταχθεί στα προγράμματα «Αντώνης Τρίτσης» και 
«Φιλόδημος» με τα οποία υποστηρίζεται η διαδικασία της καθαριότητας και η 
προώθηση της ανακύκλωσης. Μετά τους ειδικούς κάδους για ανακύκλωση των 
ρούχων, την ενίσχυση του στόλου με απορριματοφόρα, σάρωθρο, φορτηγά 
αρπάγες, τις γωνίες ανακύκλωσης που έχουν μεγάλη επιτυχία καθώς ο κόσμος 
ανταποκρίνεται σε μεγάλο βαθμό, αλλά και τη σωστή διαχείριση των ογκωδών 
αντικειμένων (κλαδιά/στρώματα/καναπέδες/μπάζα κτλ), ετοιμάζουμε νέες 
μελέτες α) για ανακύκλωση τηγανέλαιων (μαγειρικά λάδια), β) για τοποθέτηση 
καφέ κάδων για τα οργανικά απόβλητα και γ) επιπλέον 10 γωνίων 
ανακύκλωσης  

8. Τελειώνοντας, ποιο είναι για εσάς το μήνυμα της σημερινής 
κουβέντας, το οποίο πρέπει όλοι να κρατήσουμε; 

- Όλοι μαζί μπορούμε… Απαιτείται συνεργασία όλων μας. Ιδιαίτερα η νέα 
γενιά, αν ευαισθητοποιηθεί κατάλληλα μέσα από περιβαλλοντικά 
προγράμματα σαν το δικό σας, μπορεί να συνεισφέρει στην καλλιέργεια 
στάσεων και αξιών που θα εξασφαλίσουν ένα καλύτερο αύριο στην πόλη μας. 

Σας ευχαριστούμε για την πρόθυμη ανταπόκριση στο κάλεσμά μας και 
για την εποικοδομητική για όλους μας συζήτηση! 

 

 

 

 

 

 

 


